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Projekt                                        Protokół nr 23/21  

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 stycznia 2020 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych  

w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji, pozostali dołączyli w czasie 

obrad (radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja 

oraz zalogowali się do systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams). Przewodniczący 

stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. Komisja został przeprowadzona w trybie 

określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. 

zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams systemu eSesja.  

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:47 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

1. Andrzej Kopeć -  Przewodniczący komisji 

2. Tomasz Scheller - Wiceprzewodniczący komisji 

3. Grzegorz Chudomięt. 

4.  Ewa Czubek  

5. Wiesław Fąfara 

6. Andrzej Kopacki  

7. Jacek Król, 

8. Adam Oczoś 

9. Fabian Pszon   

10. Ewa Stogniew, 

11. Dominik Szustakiewicz, 

12. Ireneusz Wiśniewski 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych;  

2. Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej; 

3. Zbigniew Romanowicz – sekretarz Miasta; 

4. Joanna Hariasz – skarbnik Miasta; 

5. Monika Orpel-Śmigielska – kierownik Biura Prawnego; 

6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że został przesłany proponowany 

porządek obrad w brzmieniu.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 22 z dnia 9 grudnia 2020 r. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka 

nr 588/335 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. 

Szkolnej. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia   wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

7. Przyjęcie planu pracy komisji na 2021 rok.  

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 22 z dnia 9 grudnia 2020 r. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że protokół został wysłany wszystkim 

członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na portalu eSesja.pl. 

Poinformował, że radni nie zgłosili uwag do protokołu, następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 22 z dnia 9 grudnia 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Tomasz Scheller 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako 

działka nr 588/335 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Blachownia przy ul. Szkolnej (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie  

Artura Maruszczaka, zastępcę Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej. 

 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wskazał umiejscowienie działki, poinformował, że działka posiada plan 

przestrzennego zagospodarowania, powierzchnia przekracza 15 arów dlatego sprzedaż tej 

działki wymaga akceptacji Rady Miasta.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o lokalizację działki.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że koło dawnego urzędu celnego.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o uzasadnienie do sprzedaży tej działki. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że uzasadnieniem do sprzedaży działki  jest ostatnie zdanie, że dochód 
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może wynieść 210 tys zł.  Realizujemy założenia budżetu, sprzedaży mienia gminnego celem 

pozyskania dochodu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 588/335 

k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Szkolnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Czubek , Jacek Król 
 

Komisja jednogłośnie 10 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021  

wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć oddał głos skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła o dokonanych zmianach i przesunięciach środków 

finansowych. 

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o kwotę dot. uszkodzonego sektora, czy kwota pochodzi 

z odszkodowania.  

 

Joanna Hariasz Skarbnik Miasta wyjaśniła, że kwota pochodzi z odszkodowania.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o kwotę dot. Przedszkola nr 18 czy środki pochodzą z 

zabezpieczenia wykonawcy z tytułu gwarancji. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że pieniądze pochodzą z gwarancji, wykonawca nie chciał realizować tej 

poprawki, zrzucał winę na podwykonawcę, ale gmina miała podpisaną umowę z wykonawcą 

więc można zabrać zabezpieczenie i wykonać zadanie z tych pieniędzy.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o czynniki, które zadecydowały o tym, że 

instalację fotowoltaiczną postanowiono zamieścić akurat na budynku Miejskiego Zarządu 

Budynków Komunalnych oraz o to czy gmina planuje dalsze tego typu inwestycje na 

budynkach gminnych. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że planują wykonać fotowoltaikę na budynku MZBK oraz na wszystkich 

budynkach użyteczności publicznej tych starych. Gdyż na nowych obiektach starają się 

wykonywać fotowoltaikę. A budynek MZBK jest małym obiektem, łatwym do przetestowania.  
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Radny Tomasz Scheller poprosił o przygotowanie listy budynków gminnych., które mają 

największe zużycie energii elektrycznej. Skoro jest potrzeba energii na poziomie 13 KW to 

dlaczego montowana jest instalacja 10 KW. Ale powinno być zapotrzebowanie jakie wychodzi 

z rachunków, czyli pełna moc, bo nie zawsze jest słońce, chyba że jest to ograniczone dachem.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że wraz z dyrektorem 

Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych przygotują odpowiedz na najbliższą sesję Rady 

Miasta.  

 

Radny Jacek Król poprosił o informację dot. programów będzie korzystać gmina w celu źródeł 

dofinansowania fotowoltaiki,.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że są duże możliwości 

dofinansowania, organizowane nabory z kilku programów, np. ,,Stop smog” program 

proponuje Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska oraz Wojewódzkie programy.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie przez skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że wprowadza się również zadanie dot. 

,,Partnerstwo na rzecz bioróżnorodności biologicznej  województwa opolskiego - etap IV”, 

szczegółowo wyjaśnione w projekcie uchwały i autopoprawce. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 wraz z autopoprawką..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 7.  

Przyjęcie planu pracy komisji na 2021 rok. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że przygotował plan pracy, w lutym 

proponuje nowy temat analiza i ocena pomocy udzielonej przez gminę przedsiębiorcom w roku 

2020 w związku z trwającą pandemii, prosi o inne propozycje. 

 

Radny Wiesław Fąfara zaproponował, aby temat dot. omawiania sprawozdania za I półrocze 

przenieść na miesiąc wrzesień.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zgodził się z zaproponowaną zmianą. 

 

Radny Andrzej Kopacki poinformował, że brakuje mu tematu dot. powodzi, obwałowań.   

 

Radny Adam Oczoś wyjaśnił, ze komisja Infrastruktury ma taki temat w planie pracy, 

proponuje nie powielać tego tematu na innej komisji. 

 

PLAN PRACY KOMISJI FINANSOWO – GOSPODARCZEJ RADY MIASTA 

KĘDZIERZYN-KOŹLE  

NA ROK 2021 

 

STYCZEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

LUTY 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Analiza i ocena pomocy udzielonej przez gminę przedsiębiorcom w roku 2020 w związku z 

trwającą pandemią. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

 

 

MARZEC 

1. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

2. Opiniowanie projektu uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski 
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KWIECIEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Analiza funkcjonowania Wodnego OKK-a w 2020 r. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

MAJ 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

CZERWIEC 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

3. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych do  

realizacji w budżecie. 

 

LIPIEC  Przerwa wakacyjna. 

 

SIERPIEŃ 

1. Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region”. 

2. Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

WRZESIEŃ 

1. Wykonanie dochodów i wydatków w pierwszym półroczu 2021 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

PAŹDZIERNIK 

1. Omówienie zmian w WPF wprowadzonych w 2021 roku 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Ocena stanu zaawansowania inwestycji zaplanowanych do realizacji w budżecie miasta. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

LISTOPAD 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

GRUDZIEŃ 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2022 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod glosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy komisji na 2021 rok..  

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Ad 8.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Jacek Król poprosił o szczegółową analizę kosztów funkcjonowania Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 3 w skali rocznej oraz analizę potencjalnego zysku po zamknięciu obiektu.  

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 22 lutego 2021 r.  

 

 

Ad 9.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 16:47. 

 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

ANDRZEJ KOPEĆ (-) 

 
Protokołowała 

A. Dworaczek 

 

 

 

 

 

 

 


